
Zápis 

z jednání výroční členské schůze ZO ČZS Ovčí vrch 
dne 31. 5. 2025 

 
Program: 

 
1. Prezentace členů, rozdávání členských známek 12:30 – 13:00 hod. 
2. Zahájení schůze 
3. Schválení řídícího schůze, zapisovatele a člena mandátové a návrhové komise 
4. Schválení programu schůze 
5. Zpráva o činnosti ZO ČZS za rok 2024 
6. Zpráva o hospodaření ZO ČZS za rok 2024 
7. Zpráva kontrolní komise za rok 2024 
8. Volba člena výboru  ZO ČZS  
9. Návrh rozpočtu na rok 2025 
10. Diskuse, různé 
11. Přijetí usnesení 
12. Závěr členské schůze 

 
 
Ad 1)  Prezentace členů a výdej členských známek proběhly ve stanoveném čase. 

Prezenční listina – viz příloha č. 1 
 

Ad 2) Zahájení členské schůze 
 
     Členskou schůzi zahájil předseda ZO  p. Jaroslav Pém, který přivítal členy ZO ČZS, kteří se 
dostavili a popřál zdar jednání schůze. 
 
Ad 3) Schválení řídícího schůze, zapisovatele a člena mandátové a návrhové komise 
 
     Řídícím členské schůze byl schválen p. Jaroslav Pém a zapisovatelem p. Vlastimil Řehák. 
     Členem mandátové a návrhové komise byla zvolena paní Lucie Krejzová. 
 
Ad 4) Schválení programu členské schůze 
 
     K navrženému programu členské schůze nebylo žádných připomínek ani doplnění a tento 
byl schválen. 
 
Ad 5) Zpráva a činnosti ZO ČZS za rok 2024 
 
     Zprávu přednesl p. Jaroslav Pém  
 
Ad 6) Zpráva o hospodaření ZO ČZS za rok 2024 
 



     Zprávu přednesla pí. Lucie Krejzová  
 
Ad 7) Zpráva o činnosti kontrolní komise za rok 2024 
                                                   
     Zprávu o činnosti kontrolní komise za rok 2023 přednesla  pí. Božena Rendlová   
 
Ad 8) Volba člena výboru  ZO ČZS 
 
     Pan Pém informoval členskou schůzi o potřebě doplnit stav výboru za Milana Chvátala, 
který odstoupil z osobních důvodů. Výbor proto navrhl za novou členku paní Jaroslavu 
Vojtěchovou. Jmenovaná byla jednomyslně zvolena. 
 
  Ad 9) Návrh rozpočtu ZO ČZS na rok 2025 
 
     S návrhem rozpočtu členskou schůzi seznámil p. Pém  
 
Ad 10) Diskuse, různé 
 
pí. Vaněčková: Pro odvoz rostlinného odpadu z osady jsou využívány nádoby na bio-odpad. 
                         Tyto však bývají často rychle zaplněné, proto by bylo vhodné jejich počet    
                          navýšit.     
  
p.Pém:  Informoval, že již požádal příslušné instituce o navýšení počtu nádob, ale tomuto 
požadavku nebylo vyhověno. 
 
   
Ad 11) Přijetí usnesení 
 
p. Pém seznámil s návrhem na usnesení členské schůze a vyzval k  připomínkám a doplnění. 
Návrh byl jednomyslně schválen.  
 
Ad 12) Závěr výroční členské schůze 
 
p. Pém  na závěr poděkoval členům ZO za účast na  výroční členské schůzi, a vyzval celou 
členskou základnu ZO ČZS k aktivnímu zapojení do plnění usnesení dnešní schůze. Popřál 
všem členům hodně úspěchů v jejich činnosti. 
 
 
Zapsal: Vlastimil Řehák                                          předseda ZO ČZS: Jaroslav Pém      
 
 
 
 
 

 



USNESENÍ Z ČLENSKÉ SCHŮZE ZO ČZS OVČÍ VRCH 
ZE DNE 31.5.2025 

 
 
 

1. Členská schůze volí do Výboru ZO ČZS Ovčí vrch p. Jaroslavu Vojtěchovou 
 

 
2. Členská schůze schvaluje: 

 
a) zprávu o činnosti Výboru ZO ČZS Ovčí vrch za rok 2024 
b) zprávu o hospodaření za rok 2024 
c) zprávu kontrolní komise za rok 2024 
d) rozpočet na rok 2025 

 
3. Členská schůze ukládá: 

 
a) Výboru ZO vyhodnotit diskusi z členské schůze a přijmout opatření 

k námětům členů a organizačně zajistit plánovanou činnost ZO 
b) Výboru ZO se dál starat o společné prostory a klubovnu včetně její 

údržby a oprav 
c) Výboru ZO řešit situaci kolem neudržovaných zahrad v kolonii 
d) Kontrolní komisi provést revizi hospodaření  
e) Všem členům řádně dodržovat osadní řád 

 
 
 
 
 

………………………………….. 
Jaroslav Pém 

  předseda ZO ČZS Ovčí vrch 
 
 
                                           


